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 Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 3. september 2015   

 

Deltagere: Ib, Camilla, Laila, Lars og Aage. 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde (21.05.15) – godkendt. 

 

2) Laila ønsker at der bliver taget kontakt til GF Chr. Lehns Vænget angående fældning af store 

elmetræer, der hænger ind over stien ned til det grønne område, i det træerne efterhånden udgør 

en fare for ejendommen nr. 30 samt AGF’s plæneklippeskur. 

Camilla tager kontakt til GF Chr. Lehns Vænge. 

 

3) Der har i dag den 3.9. været besøg fra Fyns Totalservice og det er aftalt hvilke fliser der skal 

udskiftes på de 2 sidevænger. Udskiftningen sker via Serviceaftalen. I tillæg hertil kommer et 

tilbud om opretning af skæve fliser så evt. faldulykker undgås. Forventet udskiftning og opretning i 

september 2015. 

 

4) Det blev aftalt, at Ib undersøger muligheden for sammenlægning af de 2 konti i Danske Bank 

således at AGF kun har en løbende konto i banken. Samtidig undersøges muligheden for at 

formanden kan få fuldmagt til kontoen i kassererens evt. fravær. 

 

5) Aage laver indkaldelse til Generalforsamling den 24. september 2015 kl. 19.30 i sognegården. Den 

skal runddeles senest den 10. september 2015. Laila lægger indkaldelse på hjemmesiden og 

mailer den til de beboere der tidligere har afleveret mailadresse. Bestyrelsen mødes kl. 19.00 i 

sognegården. Laila medbringer øl og vand. Laila og Camilla ville også lave dejlig kage til de 

fremmødte. 

 

6) Kassereren fremlagde budget for perioden 1.7.2015-30.6.2016 og her blev det besluttet at 

afsætte ekstra midler til det grønne område, hvilket betyder at bestyrelsen foreslår en 

kontingentforhøjelse på kr. 100 årligt således at kontingentet fremover udgør kr. 400 årligt. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

 

Der er ikke aftalt et nyt bestyrelsesmøde af hensyn til den forestående generalforsamling. 

 

Referat udarbejdet af Aage Uhre. 


